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Referat fra  skolebestyrelsesmøde den 10. juni 2020 kl.17.45 – 20.15 afholdes på 
skolelederkontoret 

 
Referent: Flemming Michaelsen 
Deltagere: Marianne B, Maria, Marianne A, Pernille, Martin, Helle, Tina, Brian, Flemming S., 
Flemming M. 
 

1. Valg af ordstyrer 
Tina 
 

2. Godkendelse af referat fra forrige møde 
Godkendt. 

 
3. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 
 

4. Informationer fra  

 Ledelsen 
FM orienterede om mobbesagsafgørelse fra Ankestyrelsen. Skolen skal redegø-
re for klassens nuværende trivsel og udarbejde handleplan, hvis der fortsat er 
mistrivsel. 

SB vil blive inddraget i udarbejdelse af ny mobbestrategi og Undervisningsmiljø-
vurdering. Herunder blev det beskrevet, at notatpligten skal blive skarpere. 

Der blev orienteret om prøver, karakterer og uddannelsesparathedsvurderinger. 

Herefter planen for sidste skoledag, som bliver meget alternativ. Sidst om dimis-
sionen, som holddeles. Sang og underholdning kan ikke afvikles, men ellers lig-

ner den vores traditionelle dimission. 
Orientering om skolens nye ansættelser: Signe Meier til mellemtrinnet, Jesper 
Kloppenborg til overbygningen, samt Jannie Brasen som pædagog til special-

klasserækken. 
SB fik udleveret næste års møderække. Specielt er en lørdag, som afsættes til 
mobbestrategiarbejdet. 

Dialogmøde den 16. juni for hele SB. Skolen sender indkaldelse ud den 11. juni 
med henblik på overblik over SB deltagere. 

 Skolebestyrelsen 
Ros til skolen – god ageren i at få tingene til at fungere, samt god kommunikati-

on i og egter coronanedlukningen. 

 Medarbejderne 
Det har været en turbulent tid, hvor stier er lagt for hvert skridt. 
Nogle elever har været fraværende i den digitale uundervisning, andre har 
blomstret ekstra i den isolerede undervisningssituation. 
Opstarten i overbygningen, som den først var planlagt, duede ikke, og blev hur-
tigt ændret. 
 
Elever der ikke udfyldte opgaverne i Coronaperioden har ekstra lektiehjælp. 

Små hold og kortere tid er en trivselsmæssig lise. 
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Indskolingen har nydt godt af halve klasser. Det har til gengæld været udfor-
drende at have 0.-2.kl. samlet hele tiden – svært at differentiere undervisningen. 
 

Vi skal have en dialog om handling i en eventuel 2. omgang af Covid-19, så vi 
er bedre forberedte. 

 Elevrådet: 
Ikke mødt op. 

 
5. Orientering og status i forbindelse med fagfordeling 

Den er klar og gået op. Processen har været lidt anderledes qua udfordringer med at 
mødes fysisk. De nye medarbejdere har også deltaget. 
Fagfordelingen er nu ved at blive lagt i skemalægningssystemet, og vi afventer forslag. 
 

6. Skolebestyrelsen i næste skoleår 
Christa og Marianne udtræder af SB. Christa kunne ikke komme, så blomster og tak er 

sendt hjem til hende. Marianne har siddet i 20 eller 21 år, og er nok en af dem i DK, 
som har været længst i SB. 
Vi havde behov for tre nyvalgte: Maria genvalgt, Jan Mogensen (elever på 5. og 8. år-

gang) indtræder, samt Thomas Pathaia (elev på Uranus). 

 
7. Corona news 

Skolen fortsætter strukturen frem til sommerferien. 

Skemaer og tider opretholdes. 
I overbygningen vil sidste uge blive samlede klasser qua byggeri i ferien, men med to 

voksne pr. klasse, så vidt muligt. 

Økonomien er en ”joker”. Vi har samlet vores Coronarelaterede udgifter med henblik 
på at få udgiften dækket fra centralt hold, men vi ved ikke om det fulde beløb tilbagefø-
res. 

Indskolingen arbejder på en plan B, hvis ikke landet er normaliseret i august. 

 
8. Orientering om byggeri på skolen i kommende skoleår 

FS gennemgik tidsplan og projektoverblik. 
Opstart den 27. 7. 2020 med Birken. 
Eleverne flyttes i Pilen og i pavilloner – inventar bliver i bygningen (støvtæt) eller op-

magasineres i containere. 
Medio november er det Pilen. Alle elever flyttes til Birken, pavilloner fjernes, Pilen 
tømmes/ inventar pakkes støvtæt. Forventes afsluttet medio februar 2021. 

Der skal skiftes vinduer, døre, sternbeklædning og ordnes tage på Birken og Pilen. 
Derefter opsættes og installeres ventilation. Ved Egen skal der opsættes solafskærm-
ning. 

 
9. Eventuelt 

Spørgsmål til mobiltelefon politikkens midlertidige ophævelse: Det går, men vi anbefa-
ler, at vi går tilbage til almindelige tilstande efter Covid perioden. 
 

Marianne takkede af - Tak for indsatsen Marianne  
 
Vi skal huske at ”bemande” forældremøderne med SB medlemmer – FS kontakter Ti-
na. 
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Godkendelse af referat fra Skolebestyrelsesmøde den 29. april 2020 

 

 

 

 

____________________________  ________________________________ 

Tina Grønbæk    Flemming Schaaf 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

Marianne Bryld    Maria Bardtrum 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

Krista Hoffmann   Brian S. Qvist 

 

 

 

 

___________________________  ________________________________ 

Martin Olsen    Pernille Hoffmann-Jacobsen 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Marianne Agerskov   Kim G. Rasmussen 

 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Filip Johansen    Helle Kühl 

   

 
 
 
 
 
 
 
 
 


